

Semoga pencinta seni silat akan terus gigih berlatih

5 MAY 1983

PENCAK SILAT

AKHIRNYA, Persatuan Rakyat (PA) mengambil keputusan untuk menjadikan rancangan pertandingan silat antara balai rakyat sebagai satu kegiatan tetap dalam kalender kegiatannya.

Barangkali, tidak ada kumpulan yang paling gembira dan bersyukur dengan keputusan tersebut melainkan para pencinta seni silat itu di balai-balai rakyat sendiri.

Dengan keputusan PA untuk menjadikan acara itu sebagai acara tetap bermakna para pencinta seni mempertahankan diri di balai rakyat berpeluang untuk menguji kebolehan mereka di medan perjuangan.

Galakan serupa itu akan merangsang mereka untuk terus berlatih dengan gigih dan bersungguh-sungguh. Dengan secara tidak langsung, ini akan meninggikan lagi taraf permainan mereka.

Kepada mereka yang berjaya Nadi Belia mengucapkan tahniah dan kepada yang tidak, peluang bagi mereka masih lagi terbuka.

Baiki diri

Dari pelajaran dan pengalaman yang mereka peroleh dalam pertandingan itu, mereka tentu sekali akan dapat memperbaiki diri mereka dan bersedia untuk pertandingan di hari muka.

Johan dan naib johan dalam setiap kelas dan kumpulan yang bertanding adalah seperti berikut:

Kumpulan Kanak-kanak Perempuan:

Kelas 'G' — Johan Rosnah Abdullah (Pasir Panjang) naib johan Kartinah Baharoum (Ulu Pandan).

Kumpulan Kanak-kanak Lelaki:

Kelas 'E' — Johan Hamdan Kassim (Ulu Pandan) naib johan Elizir Yusoff (Ulu Pandan).

Kelas 'F' — Johan M. Hisham Bakar (Tanglin) naib johan Ali Khan Hussin (Pasir Panjang).

Kelas 'G' — Johan Abbas Ismail (Cairnhill) naib johan Effendi Awi (Cairnhill).

Kelas 'H' — Johan M. Sharif Rohman (Pasir Panjang) naib johan Johari M. Yusoff (Geylang Serai).

Kelas 'I' — Johan Kelana Izam Kamid (Marsiling) naib johan Kelana izak Kamid (Marsiling).

Kumpulan Wanita:

Kelas 'A' — Johan Hamimah Naif (Pasir Panjang) naib johan Sulinah Tajaliah (Pasir Panjang).

Kelas 'C' — Johan Latipah A. Bakar (Cairnhill) naib johan Maznah Mazlan (Pasir Panjang).

Kumpulan Lelaki:

Kelas 'B' — Johan R. Kamaruzaman (Pasir Panjang) naib johan Kamaruzaman Amyadi (Ulu Pandan).

Kelas 'C' — Johan Noor Rohman (Jurong Town) naib johan Al-Ghazali (Tanglin).

Kelas 'D' — Johan Mohd kechik (Bedok) naib johan Wahid Hameed (Pasir panjang).

Kelas 'E' — Johan Othman Sulor (Tanglin) naib johan Karim Kasmin (Tanglin).

Majlis
12 MAY 1983
Syarahan

PERSATUAN Islam dan Pencaksilat Singapura (Perpensis) akan mengadakan majlis Israk dan Mikraj pada 9.00 malam Sabtu ini (14 Mei) di Madrasah Al-Maarif, Ipoh Lane, dengan penerangan Ustaz Haji Mohd Taha Suhaimi.